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                                      Zápisnica 

   zo zasadnutia Občianského združenia  pri ZŠ v Spišskom 
Štvrtku, dňa 28.04.2014, v jedálni ZŠ 

Program: 

1/ Otvorenie , privítanie, predstavenie bodov programu – predseda 
V.Borský  

2/ Prezentácia a kontrola finančného  hospodárenia  združenia – 
ekonómka p. Bajtošová, revízna komisia 

3/ Zhodnotenie výberu 2% z daní – p. Borský 

4/ Naplánovanie koncoročných akcií školy – MDD  + rozlúčka deviatakov 
– p. Grešová 

5/ Diskusia 

 

K bodu 2:  Prezentácia... 

- Ekonómka OZ p. Bajtošová predložila na kontrolu všetky potrebné 
dokumenty členom revíznej komisie, týkajúce sa finančného 
hospodárenia združenia. Prítomní členovia overili správnosť 
potrebných dokladov, čo potvrdili aj svojim podpisom – pozri .pdf 
Zapis_revizna komisia_280414 

 

K bodu 3:  Zhodnotenie... 

- Predseda združenia p. Borský informoval prítomných členov –pozri 
.pdf Prezencka_280414 o predbežnej sume, súvisiacej s výberom 
2% z daní, ktorá sa pohybuje na úrovni 500,-€. Konkrétny údaj 
bude aj na stránke školy, po jeho finálnom zverejnení príslušnými 
úradmi. 

 

 



Združenie rodičov a priateľov pri Základnej škole v Spišskom Štvrtku 
 

 

Zápisnica 280414 Strana 2 

 

K bodu 4: Naplánovanie.... 

- Prítomní členovia združenia jednohlasne odhlasovali príspevky, 
týkajúce sa koncoročných akcií, organizovaných školou. 

- Podpredseda združenia p. Grešová informovala prítomných 
o prerozdelení finančných prostriedkov na rovnaké akcie  z min. 
školského roku 2012-2013. 

- Na „sladkú odmenu“ počas oslavy MDD bolo schválených á 70,-
centov na dieťa, ktoré má zaplatený príspevok ZRPŠ.  

- „Lúčenie sa“ deviatakov, podporí finančne združenie zakúpením 
kvetov a kvetinových kytíc učiteľom, ako aj torty deviatakom - 
všetko v celkovej hodnote  cca 200,-€. 
 

K bodu 5:  Diskusia 

- Do diskusie bola prizvaná aj p. uč. Kolibárová (po odporúčaní 
zástupcu 6.K p. Pavlikovskej), kt. informovala prítomných členov 
a pripravovanom jazykovom pobyte v Londýne pre žiakov školy. 

- Jednalo by sa o 7dňový zájazd autobusom v mes. SEP-OKT ´14, kt. 
súčasťou by bola aj  „PRESENT“ / účasť na vyučovaní priamo na 
univerzite OXFORD – podrobnosti aj s cenou budú publikované na 
stránke školy , cena za kompletný pobyt (cesta, ubytovanie, 
strava) by nemala prekročiť 400,-€. 

- Po pozitívnej predošlej skúsenosti z lyžiarskym výcvikom sa 
prítomní uzniesli, že by bolo dobré osloviť a zistiť záujem u rodičov 
všetkých žiakov školy (aj tých z 1. stupňa), prostredníctvom 
triednych učiteľov. 

- p.uč.  Kolibárová prisľúbila ešte preveriť možnosť leteckej prepravy 
detí do Londýna a späť. 

 

 

 

V Spišskom Štvrtku 28.04.2014 


